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رویداد

هفتــه گذشــته خبــری 
رسيد مبنی بر اين که هکرها 
توانسته اند از طريق پيام های 
در  حفره هايــی  واتســاپ، 
اين شــبکه اجتماعی ايجاد 
 کنند.  پيام رســان واتســاپ 
زيرمجموعه فيس بوک و تحت 
مديريت مارک زاکربرگ است. 
دســت اندرکاران واتساپ بعد 

از مشاهده و  بررســی نفوذ هکرها به واتساپ از کاربران اين 
پيام رسان خواستند تا پيام های مشکوک را به هيچ وجه باز 
نکنند. ضمن اين که  اعلام کردند که درحال حل اين مشکل 
و جلوگيری از لو رفتن اطلاعات شخصی کاربران هستند. 
حالا بعد از گذشت اين هفته  سخت برای مديران واتساپ، 
پاول دوروف، مالک تلگرام، پســتی در کانال خود منتشر 
کرده که نشــان می دهد از اين اتفاق راضی  اســت: «حالا 
زمان مناسبی برای آوردن دوستان و خانواده تان به تلگرام 
است.» درواقع اين نوشته بيشــتر از اين که يک پيشنهاد 
 باشد، طعنه ای ســنگين به مديران واتساپ و در صدر آنها، 
مارک زاکربرگ است. در توضيح بايد گفت تا به حال اتفاقی 
امنيتی  در سطح واتساپ که اين پيام رسان را درگير حواشی 

مختلف کرد، به وجود نيامده. ضمن 
اين که سال گذشــته کارشناسان 
درباره  تغييرات واتســاپ نوشتند 
که اين پيام رســان می خواهد هر 
چه بيشتر خودش را به قابليت های 
تلگرام برساند. به عنوان مثال يکی 
از  ويژگی هايــی که واتســاپ در 
تغييرات خود سعی داشت اعمال 
کند، قابليــت کانال های تلگرامی 
بود. اين قابليت ها تلگرام را تبديل به  يکی از پيام  رسان های 
محبوب کســب و کار کرده بود. به همين جهت واتساپ 
در سال گذشته تغييراتی به وجود آورد که کارشناسان  آنها 
را پايه ايجاد کانال در اين پيام رسان می دانستند. به خصوص 
آن چه برای مديران واتساپ مهم بود، ايجاد دسترسی های 
 مختلف به مديران کانال ها بود تا اين پيام رسان را چه برای 
اطلاع رســانی و چه برای تجارت، محل امنی بيابند. با اين 
حال نفوذ  هکرها در هفته گذشته به واتساپ، دست کم به 
لحاظ خبری يک عقب نشينی بزرگ برای اين پيام رسان 
به حســاب می آمد؛ به  خصوص حالا که دوروف، طعنه ای 
ســنگين به زاکربرگ انداخته و آنها را به ملحق شــدن به

 پيام  رسان تحت مديريت خودش  فراخوانده! 

بازداشت یکى از پیمانکاران 
آزادراه تهران - شمال

۱۷ فروردين ماه  ســال جاری دادســتان کرج از 
صدور دستور جلب برای يکی از پيمانکاران آزادراه 
تهران- شــمال درخصوص حادثه ســيلاب اخير 
خبر داده و گفته بود: «اقدامات برخی از پيمانکاران 
آزادراه شمال سبب شده بود تا سيل به سمت يکی 
از روســتاها برود و روســتا را با خطر زير آب رفتن 
مواجه کند، اما با اقدام به موقع از اين اتفاق جلوگيری 
شد.» بعد از آن، در اخبار مربوط به اين نوع اتهامات 
در شــبکه های اجتماعی هم بازتاب داشت و افکار 
عمومی همچنان منتظر بودند که رسيدگی به اين 
پرونده ها چه روندی خواهد داشت. حالا با گذشت 
مدتی اندک از آن روزها، دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان البرز از صدور کيفرخواست برای يکی از 
پيمانکاران آزادراه تهران- شمال که ۲۸ فروردين ماه  
ســال جاری بازداشت شــده بود، خبر داده. حاجی 
رضا شاکرمی در اين باره گفته: «کيفرخواست يکی 
از پيمانکاران آزادراه تهران-شــمال به اتهام تصرف 
اراضی ملی موضوع ماده ۶۹۰ قانون مجازات اسلامی

 صادر شد.» 

 

مؤسسه گالوپ به بررسی 
و اندازه گيــری ميــزان 
سطح اســترس در  هزار 
فرد بزرگســال از ميان 
۱۴۳ کشــور در  ســال 
گذشــته پرداخته است. 
به دليل برخی بحران های 
اقتصادی، اين مسأله که 
سطح استرس ۵۹ درصدی 
در يونان اين کشور را در 
صدر جدول قــرار داده 
است، دور از انتظار نيست. 
فيليپين و تانزانيا با ۵۷ و 
۵۸ درصد سطح استرس، 
به ترتيب در رتبه های دوم 
و سوم قرار گرفته اند. در 
اين تصوير اينفوگرافيک 
اعتمادآنلاين  توسط  که 
تهيه شــده، آمار گالوپ 

ترسيم شده است.

پراسترس ترین کشورهاى جهان در  سال 2018

گزارش تصویرى

30 شب، 30 نانوا، 30 نان 
   نانوایان قم براى کمک به نیازمندان در ماه رمضان دست به کار شدند

شــهروند| «صنف نانوایان قم در طرح هماى رحمت شرکت فعالى دارند. در 
این طرح خیر که به همت اتحادیه نانوایان شکل گرفته، 30 نانوایى در هر روز 30 

عدد نان را به مددجویان اهدا مى کنند.»
 این را معــاون امور داوطلبان جمعیت هلال احمر اســتان قم گفته اســت. او 
ادامه داد: «در این طرح ســنت حســنه افطارى دادن بــه روزه داران تا پایان ماه 
مبارك رمضان در قالب طرح هماى رحمت اجرایى مى شــود.» در نشســتى که 
با حضور نمایندگان اتاق اصناف و معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر اســتان 
قم برگزار شد، امیرحســین علیمردانى با تقدیر از همراهى صمیمانه اتاق اصناف 
در اجراى طرح ها و پروژه هاى انسان دوستانه و عام المنفعه هلال احمر به تشریح 

فعالیت هاى داوطلبان پرداخت.
 وى با بیان این که شــعار این مجموعه با محوریت داوطلبــان به عنوان حلقه 
اتصال توان توانمندان بــه نیاز نیازمندان تأکید دارد، گفت: «طرح هماى رحمت 
همچون سنوات گذشته با حضور پرشور اعضاى اتاق اصناف قم اجرایى مى شود.» 
معاون داوطلبان جمعیت هلال احمر استان قم اظهار کرد: «در این جلسه تلاش 
شــد تا با برنامه ریزى دقیق و منســجم از ظرفیت خیّرین استان و آحاد مردم در 
اجراى طرح هماى رحمت استفاده شــود.» وى به شرکت حداکثرى مردم با هر 
توان مالى در اجراى طرح هماى رحمت تأکید کرد و افزود:   «حضور پرشور عموم 
مردم و بهره مندى از برکات اجراى این طرح در ماه مبارك رمضان از اهداف عالى 

این طرح به شمار مى رود.»
به گزارش «شــهروند»، نمایشــگاه توانمندى هاى جمعیــت هلال احمر نیز 
همزمان با ماه مبارك رمضان تا ســوم خــرداد در دریاچــه خلیج فارس برگزار 

مى شود.
 این نمایشــگاه به منظور نشــان دادن توانمندى هاى هلال احمر در حوزه هاى 
مختلف امدادونجات، جوانان، داوطلبان، ســلامت و... برپا شده و بازدید عموم از 

آن آزاد است.
 در این نمایشــگاه غرفه دوســتدار کودك، آموزش آمادگــى برابر مخاطرات 
به کودکان و بزرگســالان برپاست و همچنین برنامه هاى شــاد و مفرح با اجراى 
هنرمندان پس از افطار در ضلع شــمالى دریاچــه خلیج فارس(چیتگر)تهران و 
محدوده بام  لند برگزار مى شود. این نمایشگاه با همکارى اداره  کل روابط عمومى 
جمعیت هلال احمر اســتان تهران تا ســوم خرداد پذیراى علاقه مندان و عموم 

مردم است.

ديروز خبر رسيد که طرح جديد شــهرداری های شهرهای 
مختلف برای جمع آوری ســگ های بی صاحب و ولگرد شروع 
شــده اســت. خبری که با توجه به تجربه های قبلــی در افکار 
عمومی مخصوصا کسانی که دغدغه حقوق حيوانات را داشتند، 
حساســيت زيادی را برانگيخت تا جايی که تعدادی از فعالان 
حقوق حيوانات و دوستداران آنها با تجمع در مقابل مکان هايی 
مانند پارک سرخه حصار برای جلوگيری از جمع آوری سگ ها 
تلاش کردند. به گفته مهســا پورصالح، دبيــر انجمن حقوق 
حيوانات، گويا کار به درگيری بيــن تجمع کننده ها و ماموران 
شــهرداری هم کشيده شده است. او به «شــهروند» می گويد: 
«ما می دانيم که ايســتگاه آخر برای خيلی از اين سگ ها مرگ 
است. هر بار شهرداری اقدام به جمع آوری سگ ها می کند، بعد 
از چند وقت به ما خبر می رسد که اغلب آنها به بهانه هايی مانند 
درمان ناپذيری، سن زياد و... کشته شده اند؛ در حالی  که معلوم 

نيست اين بهانه ها واقعی باشند.»
او ادامه می دهد: «يکی ديگر از مســائل ما اين است که نحوه 
جمع آوری سگ ها همراه با خشونت است. آنها را در تعداد بالا در 
جای تنگ می ريزند و می برند آن هم در حالی  که با خشونت آنها 
را گرفته اند. ماموران شــهرداری برای اين کار آموزش نديده اند. 
خيلی از اين ســگ ها بچه دارند و بچه های شان يک گوشه ای 
منتظرشان هستند. ماموران به اين مسائل توجه نمی کنند. حرف 
ما اين است که وقتی در حضور ما با اين سگ ها چنين برخوردی 
می شود، چطور بايد باور کنيم که وقتی آنها را به جايی که کسی 
نيست، می برند برخورد بهتری می کنند و آنها از درمان و جراحی 

عقيم سازی ايمن برخوردار خواهند بود؟»
حاميان حقوق حيوانات طرح تازه شــهرداری را به دليل نامه 
دانشگاه علوم پزشکی به شهرداری در مورد ابتلای دو  شهروند به 

بيماری  هاری می دانند.
از آن طرف حميدرضا تحصيلی، مديرعامل ساماندهی صنايع 
و مشاغل شهرداری تهران که متولی  ساماندهی سگ های ولگرد 
است، با تمام توان سعی می کند که در مورد برخورد شهرداری با 

اين حيوانات اطمينان بدهد. 

او ديروز در توييتر خود نوشت: «سال گذشته ۶ شهروند دچار 
حمله  شديد سگ های ولگرد شدند؛ يکی از آسيب ديدگان تا مرز 
جان  باختن پيش رفت. اکنون  ساماندهی بر اساس مسئوليتی 
که بر عهده دارد، ســگ های ولگرد را از سطح شهر جمع آوری 
کرده و پس از واکسيناسيون و شماره گذاری در محل های ويژه 
رها می کند. پس از دريافت گزارش از ادارات دامپزشکی تهران 
مبنی بر ابتلای دو قلاده سگ به  هاری تمام تلاش من و همکارانم 
در ساماندهی در کنار حفظ جان شــهروندان احترام به حقوق 
حيوانات است. ساماندهی آمادگی خود را جهت بازديد حاميان 

حيوانات از محل نگهداری سگ ها اعلام می دارد.»
او در مورد جزييات اقدامات شــهرداری هم می گويد: «ما در 
مورد سگ های بی صاحب يک روند مشــخصی داريم، ضمن 
اين که وظيفه اين کار هم به عهده ما گذاشــته شده است. فکر 
نمی کنم هيچ کــس در هيچ جــای جهان موافــق رهاکردن 

سگ های بی صاحب بدون نظارت و برنامه باشد.»
او ادامه می دهد: «ما طبق وظيفه مان سگ های بدون صاحب را 
جمع آوری کرده و بعد آنها را با رعايت موازين و اصول مشخص به 
مرکزی که از قبل آماده کرديم، منتقل می کنيم. آنجا دامپزشک و 
انواع داروها و تجهيزات لازم را داريم که سگ ها را درمان، جراحی 
و عقيم سازی کنيم. حيوانات در محيطی کاملا بهداشتی و همراه 
با اصول دامپزشکی عقيم می شــوند و بعد از طی کردن دوران 

نقاهت در همان محلی که گرفته شده اند، رهاسازی می شوند.»
او برخورد حاميان حيوانات را ناشی از بی اطلاعی آنها از روند 
ساماندهی سگ ها اعلام می کند و می گويد: «بسيار پيش می آيد 
که حاميان حقوق حيوانات مانع از انجام وظايف ما می شوند در 
حالی  که ما از آنها می خواهيم از انجام وظيفه ما نترسند و اگر باور 
نمی کنند که تمام اين روند بدون آسيب زدن به حيوانات انجام 
می شود، خودشان بيايند و از مراکزی که ما حيوانات را نگهداری 
می کنيم، بازديد کنند. موضوع اين است که اگر ما به وظيفه مان 
رسيدگی نکنيم و شهروندی از بابت اين کوتاهی آسيب ببيند، 
مسئوليتش متوجه ما است. کما اين که تا کنون شهروندانی که 

دچار حمله سگ های ولگرد شده اند از ما ديه طلب کرده اند.»

مدیرعامل شرکت ساماندهى صنایع و مشاغل شهر تهران درباره طرح جدید 
جمع آورى سگ ها توضیح داد:

سگ ها را نمى کشیم
 خودتان بیایید و ببینید

  با قهرمانى پرسپولیس در هجدهمین لیگ برتر فوتبال، مردم تهران شامگاه پنجشنبه 
براى شادى و جشن به خیابان ها آمدند. (مهر)

 تصاویرى در فضاى مجازى 
منتشر شده که نشان مى دهد 
نوعى خرماى لاکچرى با پوشش 
درحال  نجومى  قیمتى  به  طلا 
در  فروشنده  است!  فروش 
به  را  خرما  عدد  خود 8  آگهى 
اعلام  تومان  قیمت 680 هزار 
کرده است. براساس توضیحات 
این  فروش،  آگهى  در  مندرج 
خرما با روکشى از طلاى 23عیار 
خلال  با  پرشده  و  فرانسوى 
پسته در بسته بندى لوکس به 
آن  تناول  که  مى رسد  فروش 
بنا به شرع جایز نیست.  طبعا 

(باشگاه خبرنگاران جوان)

 در پیچ وخم کوچه هاى مرکز اوراقى هاى تهران با انبوهى از خاطرات ریز و درشت مردمان 
یک شهر روبه رو مى شوید؛ انواع و اقسام وسایلى که روزى همراه و ابزارمان بوده. (مهر)

  در این عکس تصویرى از دو رأس آهوى ایرانى  را مى بینید که در منطقه حفاظت شده 
کالمند مهریز یزد به ثبت رسیده. (مشرق)
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حميد بعيدی نژاد، سفير ايران در لندن، در صفحه اينســتاگرام خود با اشاره به برخی اخبار از منابع 
آمريکايی نوشت: «ترامپ به پاتريک شاناهان، سرپرست وزارت دفاع، دستور داده است که سياست فشار بر 
ايران نبايد آمريکا را وارد جنگ با ايران کند.» تأکيد بعيدی نژاد به جهت گفته های چندين مقام آمريکايی و 
با اشاره به جلسات ترامپ با مقامات ارشد بود. سفير کشورمان در پاسخ به يکی از کاربران اينستاگرام مبنی 
بر اين که شايعه اختلاف نظر در کاخ سفيد به ويژه بر سر جان بولتون چقدر صحت دارد؟ گفت: «وجود 

اختلاف نظر جدی است.»

حمید بعیدى نژاد:  

اختلاف نظر 
در کاخ سفید 

جدى است

شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

بستن کمربند مى تواند خطر 
مرگ و میر را در سرنشینان 

صندلى عقب، 25 تا 75 درصد 
کاهش دهد.

مالک تلگرام در برابر مالک فیس بوك
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حمید بعیدى نژاد:  

اختلاف نظر 
در کاخ سفید 

جدى است


